
                                 Ringe d.21.februar 2017. 
 
Generalforsamling i Ringe Gymnastikforening tirsdag d.21.februar 2017 kl.19.30  
i gymnasternes klublokale på Tingagerskolen. Deltagere 28 medlemmer. 
 
DAGSORDEN: 
Foreningens formand Kristian Hansen bød velkommen. 
Jørgen Jensen blev foreslået som dirigent og valgt. 
Generalforsamlingen er lovligt indvarslet, og beslutningsdygtigt.    
 
Næste punkt var aflæggelse af beretninger i følgende rækkefølge: 
Formandens,Svømning, Atletik, Vandgymnastik, Gymnastik, Krocket og Løb.   
Alle beretninger blev taget til efterretning og godkendt uden debat. 
De skriftlige beretninger bliver underskrevet af dirigenten og afleveret 
til formanden for arkivering.   
 
Derefter var det foreningens 7 regnskaber der blev fremlagt som følger: 
Hovedkassen, Atletik, Gymnastik, Svømning, Vandgymnastik, Krocket og Løb. 
Regnskaberne er revideret og godkendt af Lene Sørensen og Annette Lander. 
Der var enkelte spørgsmål til regnskaberne og budgetterne, alle blev godkendt.  
Foreningens regnskaber bliver afleveret til kommunen af formanden, for kontrol af medlemstilskud 
 
Der var ingen skriftlige forslag til behandling. 
 
Herefter valgene, og følgende blev valgt:  
Formand:   Kristian Hansen. 
 
Atletik:   Joan Olesen, Erling Larsson og Henning Madsen. 
 
Gymnastik: Bente Kristensen, Jonas Olsen.  
           Suppleanter: Flemming Jensen, Ketty Holm Jensen.  
 
Svømning:  Alice Andersen, Henning Andersen, Ege Buch Rasmussen.  
           Suppleant: Hans Christian Maack.  
 
Vandgymnastik: Ingrid Lund Hansen, Niels Kjær Petersen. Helge P. E. Jensen.  
 
Krocket:   Edel Olsen, Ellen Rasmussen. Suppleant: Anne-Lise Lindegaard Hansen.  
 
Løb:       Dorit Jørgensen, Birgit Hansen, Dorte Lund Toftelund. 
     Suppleant: Gitte Grill Hansen. 
 
Revisorer: Ketty Holm Jensen. Suppleant: Anette Lander. 
 
Under evt.: Gymnasterne holder ”Fastelavn” lørdag formiddag på Tingagerskolen, 
for medlemmer og forældre, men alle er velkommen. 
Krocket spørger hvorfor vi ikke har en fælles annonce i avisen, hvor vi gør 
opmærksom på foreningens mange tilbud. Der blev snakket lidt for og imod, 
men dirigenten afsluttede med at sige, at der var noget at tage op for 
bestyrelsen. 
 
Næste bestyrelsesmøde og konstituering er ikke fastlagt. 
 
Dirigenten og formanden afsluttede herefter generalforsamlingen. 
 
Dirigent: Jørgen Jensen   Referent: Henning Madsen     

 


